

The International Year of Volunteers



2011 saw the 10th Anniversary of „2001 – The International Year of Volunteers“. Accordingly, the Council of Europe heralded that significant year as the „European Year of Volunteer and Promotion of an Active Citizenship“. They adopted the „UN Year 2001 + 2010“ to acknowledge great achievements and with a clear intent to inject new life into volunteerism throughout Europe and around the globe.

„Volunteer! Make a difference!“ discusses the background, primary concerns and various aspects of the „Year of the Volunteer – 2011“ in English and German. Its several comprehensive articles address the goals of the volunteer year. Practical examples from twelve countries provide insight into successful, volunteer endeavours, and relevant ideas and opinions focus on project sustainability.

In terms of its comprehensiveness and international scope, this book is a definite prize.

Eugen Baldas, Jorge Nuño, Rainer A. Roth (Hg.)

Volunteer! Make a difference!

2012, 412 pages, Paperback
 € 19,90/SFr 28,50
 ISBN 978-3-7841-2103-1

ORDER NOW!

phone 0761/36825-0
 fax 0761/36825-33
www.lambertus.de



Yes, i (we) order against bill:

Ex.

Baldas/Nuño/Roth, **Volunteer! Make a difference!**

€ 19,90/SFr 28,50

<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>
first name, name	institution, company	contact person
<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>
address	city, postal code	
<input type="text"/>	<input type="text"/>	
e-mail	date, signature	

Lambertus-Verlag GmbH | Postfach 1026 | D-79010 Freiburg
 Telefon 0761/368 25 0 | Telefax 0761/368 25 33 | info@lambertus.de | www.lambertus.de

LAMBERTUS

SOZIAL | RECHT | CARITAS

Das Internationale Jahr der Freiwilligentätigkeit



2011 jährte sich das Internationale Jahr der Freiwilligen 2001 zum zehnten Mal. Deshalb hat der Rat der Europäischen Union jenes Jahr als „Europäisches Jahr der Freiwilligentätigkeit zur Förderung der aktiven Bürgerschaft“ proklamiert. Europa- und weltweit sollte damit auch zusammen mit dem UN-Jahr 2001 + 2010 das Erreichte in Sachen Freiwilligentätigkeit mit neuem Schwung belebt werden.

„Freiwillig. Etwas bewegen!“ liefert in Deutsch und in Englisch Hintergründe, Anliegen und grundlegende Aspekte zum europäischen und weltweiten Freiwilligenjahr 2011; zahlreiche Beiträge sind den Zielbereichen des Freiwilligenjahres zugeordnet. Praxisbeiträge aus zwölf Ländern geben Einblicke in gelungene Freiwilligenprojekte; Positionen und Ideen skizzieren Nachhaltigkeit. Das Buch ist in seiner Vielseitigkeit und internationalen Ausrichtung ein Gewinn.

Eugen Baldas, Jorge Nuño, Rainer A. Roth (Hg.)

Freiwillig. Etwas bewegen!

2012, 412 Seiten, kartoniert
€ 19,90/SFr 28,50
ISBN 978-3-7841-2103-1

JETZT BESTELLEN!

Tel. 0761/36825-0
Fax 0761/36825-33
www.lambertus.de



Ja, ich (wir) bestelle(n) gegen Rechnung: Ex. Baldas/Nuño/Roth, **Freiwillig. Etwas bewegen!** € 19,90/SFr 28,50

<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>
Vorname, Name	Institution, Einrichtung	Ansprechpartner
<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>
Straße, Hausnummer	Postleitzahl, Ort	<input type="text"/>
<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>
E-Mail-Adresse	Datum, Unterschrift	<input type="text"/>